
Fra: Overborgmesteren  

Sendt: 19. juni 2019 14:49 

Til: per.elowsson@gmail.com 

Emne: VS: Vedr. BR-mødet d. 20. juni 2019, dagsorden pkt. 9 

 

Kære Aslam og Janni 

 

Tak for jeres brev med kommentarer til udviklingsplanen for Mjølnerparken. 

 

I kender begge min holdning til planen, som jeg mener er det rigtige skridt for Mjølnerparken og for 

Nørrebro. Jeg har respekt for, at I har et andet synspunkt, og jeg vil ikke gå yderligere ind i den overordnede 

diskussion om udviklingsplanen her. 

 

Til gengæld vil jeg sige, at jeg er enig med jer i, at seniorbofælles-skabet Midgård har været til gavn for 

Mjølnerparken. Derfor er jeg også glad for, at Bo-Vita har tilkendegivet, at de har til hensigt at genetablere 

seniorbofællesskabet i Hothers Plads i karre 1. Fra kommunens side vil vi også bakke op om, at 

seniorbofællesskabet genetableres og det vil være en af de ting, som jeg selv vil være særligt opmærksom 

på skal være på plads, når en konkret salgsaftale skal godkendes af kommunen. 

 

I brevet, I har sendt til mig, skriver I også, at der blev peget på salg som eneste løsning, allerede i oktober. 

Det er korrekt, at salg blev drøftet fra start af som et blandt flere scenarier. Som I også ved, blev der 

imidlertid også på det tidspunkt drøftet, om andre løsningsmuligheder kunne være realistiske og 

hensigtsmæssige. Fra kommunens side blev vi ved et møde blandt de 7 borgmestre den 7. december 2018 

præsenteret for to mulige scenarier, og et flertal af os var enige om, at det var den nuværende model med 

realisering af helhedsplanen og efterfølgende salg, der skulle arbejdes videre med. 

 

I skriver i brevet om økonomien i forhold til helhedsplanen og det efterfølgende salg. Det er naturligvis helt 

relevant at være særligt opmærksom på, at en privat køber ikke skal begunstiges med hverken offentlige 

midler eller Landbyggefondens penge. Derfor jeg gerne understrege, at Teknik- og Miljøforvaltningen 

naturligvis i sin rolle som tilsynsmyndighed vil sikre, at renoveringen foregår efter reglerne, så der ikke sker 

en sammenblanding af økonomien, således at køber får momsfri ydelser. Tilsvarende vil Bo-Vita skulle 

tilbagebetale renoveringsmidler til Landsbyggefonden, når salget af de to karreer er afsluttet. Derfor bliver 

der heller ikke tale om, at Landbyggefondens midler kommer en privat ejendomsinvestor til gavn. 

 

Jeg har i øvrigt forstået, at Bo-Vita har afholdt ekstraordinært repræsentantskabsmøde den 17. juni, og at 

Bo-Vitas formand Jan Hyttel her havde opbakning fra et stort flertal, og der også blev valgt ny 

organisationsbestyrelse. 

 

Med venlig hilsen  

Frank Jensen 

Overborgmester 

_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Økonomiforvaltningen  
Københavns Rådhus 
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Fra: Per Elowsson <per.elowsson@gmail.com>  

Sendt: 18. juni 2019 09:47 

Til: Overborgmesteren <Overborgmester@kk.dk> 

Emne: Re: Vedr. BR-mødet d. 20. juni 2019, dagsorden pkt. 9 

 

Kære Rasmus 

 

Tak for dit hurtige svar. Du får her vedhæftet vores kommentar. 

 

Bemærk venligst, at vi i går aftes efterfølgende har udsendt en rettelse til kommentaren med følgende 

ordlyd: 

"Til medlemmerne af Københavns Borgerrepræsentation 

 

Da Bo-Vitas repræsentantskab på møde dags dato har godkendt størrelsen af formandens nuværende 

byggesagshonorar, udgår den første sætning i sidste afsnit af kommentarens pkt. 3. 

 

Med venlig hilsen 

Janni Milsted 

Næstformand afd.bestyrelsen Mjølnerparken" 

 

Med venlig hilsen 

Per Elowsson 

 

 

Den tir. 18. jun. 2019 kl. 09.17 skrev Overborgmesteren <Overborgmester@kk.dk>: 

Kære Per 

  

Tak for din mail til overborgmester Frank Jensen.  

  

Din vedhæftning er desværre ikke kommet med – kunne jeg få dig til at sende den igen til denne mail? 

  

  

Med venlig hilsen  

Rasmus Scheelke 
Specialkonsulent 
Overborgmesterens Sekretariat 
_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Økonomiforvaltningen  
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Københavns Rådhus, Rådhuspladsen 1, Rådhuset, 2. sal - OB-sek  
1599 København V  

Telefon 3366 2201 
Mobil 2360 2548 
E-mail hv6r@kk.dk 

EAN 5798009800282 

  

  

Fra: per.elowsson@gmail.com <per.elowsson@gmail.com>  

Sendt: 17. juni 2019 20:41 

Til: Overborgmesteren <Overborgmester@kk.dk> 

Emne: Vedr. BR-mødet d. 20. juni 2019, dagsorden pkt. 9 

  

Per Elowsson sendte en meddelelse via kontaktformularen på https://www.kk.dk/artikel/frank-jensen-

overborgmester. 

Til medlemmerne af Københavns Borgerrepræsentation 

Vedr. BR-mødet d. 20. juni 2019, dagsorden pkt. 9, fremsendes vedhæftet kommentar fra 

afdelingsbestyrelsen i Mjølnerparken. 

Med venlig hilsen 

Janni Milsted, næstformand 
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